

NOTIS TENDER

Tender adalah dipelawa dari kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan (KK)/Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)/Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Tenaga Nasional Berhad (TNB) untuk kerja-kerja berikut:

No. tender	Keterangan	Kategori	Kos dokumen & dibayar kepada TNB	Tarikh tutup	Jualan & penghantaran dokumen tender
RFX 4000044165	TO SUPPLY AND INSTALLATION OF TIN BATH FURNACE FOR REPAIR CENTRE, KLANG, TNB POWER GENERATION SDN BHD	Terbuka kepada vendor yang berdaftar dengan: <ul style="list-style-type: none"> Tenaga Nasional Berhad Kementerian Kewangan : 130101/130102/ 130199 	RM 250.00	31 Mac 2023 (Jumaat) jam 5 petang	e - Tender
<p>1. TAKLIMAT TENDER & LAWATAN TAPAK (MANDATORY)</p> <ul style="list-style-type: none"> Tarikh: 23 Mac 2023 (Khamis) Masa: 3.00 petang Tempat: TNB Repair Centre, Klang <ul style="list-style-type: none"> Petender yang ingin menyertai tender ini, diwajibkan menghadiri taklimat tender dan lawatan tapak sepertimana tarikh, masa dan tempat di atas. Petender tidak dibenarkan untuk menyertai tender sekiranya tidak menghadirkan diri pada taklimat tender dan lawatan tapak ini. Rekod kehadiran akan diambil. Petender dikehendaki membawa salinan sijil TNB sebagai bukti mewakili syarikat yang akan menyertai tender. <p>2. SYARAT MENYERTA TENDER</p> <ul style="list-style-type: none"> Petender dikehendaki mematuhi syarat kategori CIDB/KK seperti di atas. Petender dikehendaki membaca dan memahami keseluruhan butir-butir yang terkandung di dalam dokumen tender sebelum mengisikannya. Petender yang membuat kesilapan dan tidak mematuhi mana-mana klausa dalam dokumen tender boleh menyebabkan tawaran mereka tidak akan dipertimbangkan. Petender dikehendaki mengikuti syarat-syarat mandatori ini untuk memasuki tender dan ketidakpatuhan akan menyebabkan penyertaan tender ini ditolak. <p>3. E-TENDER:</p> <ul style="list-style-type: none"> Ini adalah tender/sebutharga elektronik di bawah pelaksanaan Supply Chain Management System (SCMS) dan dokumen tender hanya akan diperolehi secara online. Tender ini hanya boleh disertai oleh vendor/pembekal/kontraktor TNB yang telah mendaftar sebagai Supplier Self-Service (SUS Supplier). Bagi vendor/pembekal/kontraktor TNB yang belum lagi mendaftar sebagai SUS Supplier, sila layari link di bawah bagi urusan pendaftaran sebagai Vendor TNB https://www.tnb.com.my/doing-business-with-tnb/suppliers/ 					

	<ul style="list-style-type: none">• Bagi vendor/pembekal/kontraktor TNB yang telah berdaftar di dalam SUS tetapi tidak di jemput untuk menyertai tender tersebut pihak vendor/pembekal/kontraktor boleh menghubungi pegawai seperti di bawah:<ul style="list-style-type: none">a) Nurul Syazana Binti Subhi (0122466657) nsyazana@tnb.com.myb) Mohd Rasul Bin Kompot (013 – 2060615) rasulk@tnb.com.my• Sila hubungi SCMS Service Desk untuk sebarang pertanyaan dan bantuan teknikal bagi e-tender Supply Chain Management System (SCMS) Service Desk seperti berikut:<ul style="list-style-type: none">a) No. Tel: 03 – 8929 9595 (8.00 pagi – 4.00 petang)b) SMS ke talian 019-7040678 (*SMS sahaja)c) Email ke ssdproc@tnb.com.my untuk isu berkaitan Perolehan• Ini adalah tender/sebutharga elektronik. Petender boleh membuat bayaran tender secara atas talian. Panduan pengguna bagi petender boleh didapati melalui laman sesawang TNB atau link ini: https://www.tnb.com.my/announcements/tender-fee-online-payment-via-supply-chain-management-system-scms• Vendor/pembekal/kontraktor TNB boleh memuat turun dokumen tender setelah bayaran dilaksanakan.• Tenaga Nasional Berhad tidak terikat untuk menerima sebarang tawaran tender atau tawaran terendah atau menyatakan alasan untuk menolak sebarang tender, serta tidak bertanggungjawab ke atas sebarang kos yang ditanggung oleh petender. <p>4. SEBARANG PERTANYAAN BERKAITAN ITEM/SPEKIFIKASI TENDER BOLEH DIMAJUKAN KEPADA:</p> <ul style="list-style-type: none">• Nama, No Telefon & Alamat E-mail:<ul style="list-style-type: none">a) Mohd Fadli Bin Sayed Ahmad fadlisa@tnb.com.my (0195985928)• Alamat: Repair Centre, TNB Power Generation Sdn. Bhd.
--	--